
 
 

Szövetség a Hírös Városért Frakció 

Kecskemét 

 

 

 

 

KÉRDÉS 

 
Szemereyné Dr. Pataki Klaudia 
Polgármester Asszony részére 

 

Tárgy: Neumann János Egyetem és Tudásváros 

 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

 
Az utóbbi idóben nemcsak Kecskemét, hanem a hazai közvélemény számára is 

olyan hírek jelentek meg az egyetemi campus és a homokbányai Tudásváros 
beruházása kapcsán, amely több kérdést is felvet nekem, mint helyi képviselőnek, 
ugyanis az egyetem Kecskemét mindennapi életének részévé vált és nemcsak a 
működése, hanem a fejlesztése is. 

Mivel ezekről korábban semmilyen információval nem rendelkeztek városunk 
lakosai és jelen pillanatban sem tudunk sokkal többet az egyetem jövőjét illetően, ezért 
fontos tisztázni az alábbit: 

Városunknak a Neumann János Egyetem és/vagy alapítványa felé van-e 
bármilyen kötelezettségvállalása, és ha igen, melyek azok? 

Kérem, hogy a kérdésemre adott választ a Közgyűlés a következő ülésén tűzze 
napirendre. 

 

Kecskemét, 2025. május 21. 

 

Tisztelettel: 

 

 

 
Király József s.k. 
8. vk. képviselője 
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